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Dobrý den,  
 

Nejdříve bych Vám chtěl poděkovat za zpracování a zaslání odpovědi na mou žádost o poskytnutí informace dle 
zákona 106/1999 Sb. ze dne 6.6.2024. 
 

Rád bych Vás požádal o několik upřesňujících informací. 
 

K bodu č. 1 – dle informace, kterou uvádíte, jednalo se o 3 „oficiální podněty“ – těmito „oficiálními“ podněty 
zřejmě rozumím učiněná písemná či elektronická podání. Mou otázkou je, kolik všech podnětů včetně těch méně 
oficiálních se Městský úřad zaobíral. Vím, že číslo nebude přesné, ale stačilo by mi sdělení, zda podnětů je více 
jak 10, 20 či více. Tedy podnětů s použitím, telefonátu, sms, či jiných mobilních aplikací či elektronické 
komunikace. 

 

V podnětech je též pod bodem 3. veden podnět s žádostí o součinnost při řešení situace s deratizací. Mohu 
požádat o informaci jakou součinnost MÚ poskytl. 
 

K bodu č. 4 – dle mého osobního zjištění je v uvedené lokalitě nepořádek a velký počet nedopalků, což je tedy 
v rozporu s odstavcem 2. „Zvýšenou péči“ tedy považuji za nedostatečnou. Má MÚ připraveno nějaké řešení, 
které by tuto situaci vyřešilo? 

 

K bodu 10.-13. Vaší odpovědi – můžete mi prosím sdělit kdo byl určen odpovědnou osobou, zajišťující kontakt, 
informace a pořádek a případně kontakt na tuto osobu? 

 

K bodu 16.-17. Vaší odpovědi – můžete mi prosím sdělit, zda provedl MÚ v součinnosti s cizineckou policií či její 
jinou složkou kontrolu ubytovaných a z čeho usuzujete, že se jedná o dlouhodobé pobyty delší jak 60 dnů? Dle 
Vámi zaslaného Zápisu z jednání ze dne 20.10.2023 je konstatováno v projednávaných bodech programu 
v odrážce 5 že byl projednán „zvýšený pohyb osob v okolí Bíleneckého náměstí v souvislosti s proměnou 
polyfunkčního objektu Bílenecké náměstí č.p. 6 na nepovolenou ubytovnu…“ je tedy zřejmé, že již v tuto dobu 

měl být odváděn poplatek z pobytu. Dle informací z této lokality objektu se zde nájemníci stále střídají a objekt 
plní nadále funkci nepovolené ubytovny. Jak bude řešit MÚ tento problém? Městská část tímto nenahlašováním 
ubytovaných přichází o finanční prostředky. 
 

Děkuji za Vaše odpovědi a žádám o jejich zaslání opět do datové schránky. 
 

S pozdravem 

 

 

 


